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List of HKPS Recognized Local Clinical Psychology Training    

獲香港心理學會認可的本地臨床心理學課程 

 
 M.S.Sc. in Clinical Psychology (offered by the Dept of Psychology at the Chinese University of Hong 

Kong) 
 

         臨床心理學社會科學碩士  (香港中文大學心理學系)  

 
 
 M.Soc.Sc. in Clinical Psychology (offered by the Dept of Psychology at the University of Hong Kong) 
 
         臨床心理學社會科學碩士  (香港大學心理學系)  

 
 
 PsyD Programme in Clinical Psychology (offered by the Dept of Psychology at the Chinese University 

of Hong Kong) 
 

        臨床心理學博士課程 (香港中文大學心理學系) 

 
 
 Doctor of Psychology (Clinical Psychology) (offered by the Dept of Psychology at the University of 

Hong Kong) 
 

        臨床心理學博士課程 (香港大學心理學系) 

 
 
 PhD in Clinical Psychology (Full-time) (offered by the Dept of Psychology at the Chinese University of 

Hong Kong) 
 

臨床心理學哲學博士(全日制) (香港中文大學心理學系) 

 

 
 PhD with a specialization in Clinical Psychology  (offered by the Dept of Psychology at the University 

of Hong Kong) 
 
臨床心理學博士課程 (香港大學心理學系) 

 
 

http://www.psy.cuhk.edu.hk/index.php/en/studies/prospective-students/postgraduate-programme/54-studies/prospective-students/postgraduate-programme/74-mssc-in-clinical-psychology-full-time
http://www.psy.cuhk.edu.hk/index.php/zh-TW/studies-menu-chi/prospective-students-menu-chi/postgraduate-programme-menu-chi/26-2011-12-22-08-17-47/2011-10-24-07-58-01/2011-10-24-07-56-39/385-mssc-in-clinical-psychology-full-time-chi
http://www.asa.hku.hk/admissions/tpg/prospectus/2013/faculties_social_taught_msscp.html
http://www.asa.hku.hk/admissions/tpg/prospectus/2013/faculties_social_taught_msscp.html
https://www.psy.cuhk.edu.hk/prog-adm/doc-cp
http://www.psychology.hku.hk/~main/?page_id=1145
https://www.psy.cuhk.edu.hk/prog-adm/phd-cp
http://www.psychology.hku.hk/~main/?page_id=1154

